

## COLLECTION OF PERSONAL DATA

- (A) The personal data provided in this form will only be used for Grade 7 (Secondary 1) Discretionary Places application purposes.
- (B) The provision of personal data in this form is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to process your application.
- (C) You have a right to access and alter your personal data as provided for in Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.
- (D) Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including accessing and altering personal data, should be addressed to:

Miss Kiwi LO or Mr. Ka Wai CHO  
Diocesan Boys' School  
131 Argyle Street  
Kowloon  
Hong Kong  
Tel.: 2768 5659  
E-mail: [admissions@db.s.edu.hk](mailto:admissions@db.s.edu.hk)

### 個人資料搜集

- (一) 本表格所搜集的個人資料，本校祇作處理「中一自行分配學位」申請之用。
- (二) 家長填寫本表格，並提供所需之個人資料，屬自願性質。倘若所提供的資料不足，本校可能無法處理有關申請。
- (三) 根據〈個人資料（私隱）條例〉第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，你有權查閱及改正你的個人資料。上述查閱資料的權利，包括要求取得本表格所載的個人資料的複本。
- (四) 如對本表格所搜集的個人資料有任何查詢，包括查閱及改正資料，請聯絡：

九龍亞皆老街 131 號  
拔萃男書院  
羅凱玲小姐 或 曹家偉老師  
電話：2768 5659  
電郵：[admissions@db.s.edu.hk](mailto:admissions@db.s.edu.hk)

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return the application to us and ensure your mail items bear sufficient postage with return address before posting.

當家長投寄申請表時，請將此郵寄標籤剪貼於信封上，並支付足額郵費及註明回郵地址。

